
 
 
 

Afdeling 7042 Rynkebjerggårdsvej 
 
Referat fra informationsmøde med suppleanter  
 
Dato: D. 26. november 2023 kl. 15.00  
Mødested: Hos Domus Felix, lejre 
 
Tilstede:  BS: Iben, Inger & Charlotte. Supp. Mona 
Afbud:   Susanna 
Referent;  Charlotte 
 
Dagsorden: 
 

1. Siden sidst. 
a. Vi vil gerne fortælle lidt om, hvad vi har arbejdet med og hvad status er på 

nogle af de ting vi har fået gennemført eller som stadig bearbejdes. 
Bestyrelsen fortæller kort om et spændende møde med de andre bestyrelser inden for MNV. hvor 
vi kom ud derfra med en god snak om, hvordan vi som bestyrelse kan hjælpe beboerne med  
sociale arrangementer og tiltag. Samt en god snak om ´kommunikation´ som er et problem for 
alle bestyrelser. Bestyrelsen fortæller Suppleanten lidt om, hvorfor kommunikation har været et 
problem og i nogle tilfælde stadig er en udfordring i forhold til MNV. 
 
Inger læser referatet op fra seneste driftsmøde, da dette møde er en god opsummering på 
projekter, som Bestyrelsen har haft fingrene i, i en den forgangne periode. 

 
2. Suppleanternes input. 

a. Har suppleanterne noget de gerne vil have bestyrelsen til at se på? 
Mona ville gerne have en snak om parkeringsforhold, da der nogle gange holder flere biler fra én 
enkelt husstand, eller varevogne (firmabiler) og antallet af p-pladser derfor ikke passer. Det 
medvirker til at man som beboer kan komme hjem om aftenen og ikke kunne få en p-plads til sin 
bil. 
 
Vi tog også en snak omkring ude/indekatte. Emnet vil blive taget op igen i forbindelse med 
husordenen.  

 
3. Hvad byder den kommende tid på for bestyrelsen? 

a. Frem til afdelingsmødet i marts/april 2024 
 
Bestyrelsen har brugt de seneste måneder efter sommerferien på, at gennemgå og renskrive en 
ny og opdateret husorden.  
Denne har været forbi MNV for kommentarer. 
Bestyrelsen skal inden længe have et møde mere med Brian fra MNV, hvor vi sammen med ham 
gennemgår husordenen punkt for punkt og vil komme frem til en version, som vil blive fremsendt 
til beboerne for kommentarer. Efter disse er taget i betragtning, vil en endelig version blive sendt 
til godkendelse på næste afdelingsmøde for godkendelse. 
 
  

4. Eventuelt 
Ingen yderligere kommentarer 
 
Med venlig hilsen  
Charlotte 
Bestyrelsen, Rynkebjerggårdsvej 


